
＞＞船用电、液小吊杆
Marine electric, hydraulic Davit

本装置由吊杆本体、 吊杆座架、传动装置｀ 液压装置四大部份组成。 臂架强度满足1974年国际海上人命公约
96修正案要求。 吊杆本体是承受和收放降落物体的弓形臂， 可由人力牵引进行�360。回转， 杂大工作半径为2M, 通
过遥控按钮 ， 可起升、下降、变幅等动作。

This equipment consists of boom body, derrick boom base support, drive system and electric unit Intensity 
of the arms meets the revision of SOLAS, 197 4. The boom body is a bow-shaped arm bearing the lifted object, 
and can be rotated manually by �360° with a working radius of no more then 2m. It can be operated by the 
remote control knobs to carry out operations such as lifting, dropping, luffing and so on. 

船用电、液吊杆(C型）
Marine electric davit-type C 

（吊杆可360° 手动旋转，电动式起吊装置，吊臂角度可液压调节）
Davit boom can be electrically rotated 360°, electric lifting,  
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停层位置

型号
Model H L 工作负荷KN 计算重量kg

Working load I Weight calculate 

C20-3015 

C20-3020 
3000 

1500 

2000 

C20-3015 

C20-3020 
4000 

1500 

2000 

20 

442 

573 

486 

616 

船用食品升降机
Marine foodstuff elevator 
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本船用食品升降机适用千舰船厨房到冷库、厨房到餐厅或上下三层四层房间，运送食品
原材料和食品成品。

本船用食品升降机为电动升降， 断电后会自动刹车， 防止轿坠落。 轿厢本身带—个安全门 ，

船体上带一个门， 两个门不关闭 ， 桥厢无法运行， 防止有人头手伸入轿厢带来安全隐患。
本船用食品升降机根据船体的大小、具体尺寸来设计 ， 但不可用作人员升降设备使用。
This marine food elevator apply to galley to refrigeration house, galley to dining room or 

three& four-layer room, transport food raw materials and food products. 
This marine food elevator is electric lifting, autob「a ke after outage to prevent car falling. 

The car has a security door, hull also has a door, if these 2 doors are not close, the cab can't run, 
to avoid the hidden peril. 

This marine food elevator design by hull specific size, cannot be used for personnel lifting 
equipment. 
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